

Dear Customer,

Re: Hand Control Valve Replacement

Please be informed that as advised by UD Trucks Corporation, your vehicle is required to replace hand control valve.

The service would be at no cost to you. In this regard, you are highly recommended to return your vehicle for this service. We will endeavor to minimize any inconvenience that might be caused to you.

Please call us for an appointment at any of our service Centre as list below.

<u>Service Centre</u>	<u>Telephone Number</u>
Ping Che	3713-1788
Lau Fau Shan	3713-1723

Yours truly,

International Automobiles Limited

Note 1: Please remember to present this letter during service check in.

Note 2: Please ignore this letter should the mentioned service is done.

Ping Che Service Centre:

DD77 Lot 783 & 784 No 137 Ping Che Road Ping Che New Territories

Tel: (852) 3713 1788 Fax: (852) 3713 1789

Lau Fau Shan Service Centre:

DD125 Lot 826 Ping Ha Road, Lau Fau Shan, Yuen Long , New Territories

Tel: (852) 3713 1711 Fax: (852) 3713 1713

尊敬的客戶：

更換手剎車控制閥

多謝閣下一直對 UD 貨車的支持，接獲 UD 貨車廠方通知，需為閣下之車輛，更換手剎車控制閥。

懇請閣下聯絡下列之維修服務中心安排預約，是項服務費用全免，我們亦會竭盡所能，盡量減低是項維修對閣下造成的不便。

服務中心	電話號碼
坪輦	3713-1788
流浮山	3713-1723

敬上，

躍達汽車有限公司

注 1：往維修服務中心時，請攜同此封信。

注 2：如已完成該項服務，請不需理會此封信。

坪輦服務中心：

新界粉嶺坪輦坪輦路 137 號 DD77 地段 783-784 號

電話號碼: (852) 3713 1788 傳真號碼: (852) 3713 1789

流浮山服務中心：

新界元朗流浮山屏廈路 DD125 地段 826 號

電話號碼: (852) 3713 1711 傳真號碼: (852) 3713 1713